
Retsudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 23. maj 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 1084
Vil ministeren redegøre for, hvorfor Finanstilsynet ikke har været på besøg
hos Nets og undersøge godkendelserne af PCI-standarderne, og finder mini-
steren, at Finanstilsynet burde have foretaget kontrolbesøg?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Karina Lorentzen Dehnhardt (SF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på sfkalo@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand

1/1

Retsudvalget 2013-14
REU Alm.del  Spørgsmål 1084
Offentligt


